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Abstract (en)
The invention concerns a device for painting characterised in that it comprises a support (100) formed by a handle (110), a wire (120) extending said
handle (110) and forming an elbow (125) and a return bend (127) substantially transverse to the direction of the handle (110). Said device further
comprises an element for applying paint (200) and means (300) for maintaining said element (200) on the support (100), means designed to be
removably fixed in position on the return bend (127) of the support (100), said means (300) being capable of controlling the paint applying element
(200) in rotation relative to the support (100).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif à peindre comprenant un manche (300) et une monture (200, 400) formant un axe (240, 410) destiné à être inséré
de manière amovible dans un rouleau (100), caractérisé en ce que la monture (200, 400) comprend au moins deux parties (200, 400) dont une
première (200) s'étend à partir du manche (300), une seconde (400) forme au moins partiellement ledit axe (240, 410), la seconde (400) étant
rapportée sur la première (200) et fixée sur celle-ci par des moyens libérables (500). <IMAGE>
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